
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XLIX/2022

XLIX Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 30 listopada 2022 w sali
konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Końskich.

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2022 o godz. 11: 00, a zakończono o godz. 13: 27 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosłav,r Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad.l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył obrady XLIX sesji Rady
Powiatu w Końskich. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym zawartym
w art.15 ust.1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym. Powitał

radnych Rady Powiatu oraz wszystkich zaproszonych gości. Stwierdził, że sesja została

zwołana zgodnie z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz ze Statutem
Powiatu.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 20 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.
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Ad.2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt porządku
obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji . Przypomniał, że zgodnie
z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu, Rada
może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego
składu Rady. Następnie w związku z prośbą Zarządu Powiatu złożył wniosek w sprawie
zmiany projektu porządku obrad dotyczący rozszerzenia o dodatkowe projekty uchwał

w sprawie: zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2022-2027, zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L, ustalenia
na rok 2023 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg
na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia

od usunięcia pojazdu, wyboru przedstawiciela Rady Powiatu do składu komisji konkursowej
w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko Zastępcy Dyrektora
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich. Zaproponował, aby projekty uchwał były

procedowane w podpunktach a,b,c ,d natomiast pozostałe ulegną przesunięciu.

Wobec braku innych uwag PrzewodniczącyRady Powiatu poddał pod głosowaniewniosek
o rozszerzenie porządku obrad.

Glosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenia porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Marian Król, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła

wniosek o zmianę porządku obrad, a następnie poddał pod głosowanie przyjęcie porządku

obrad.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
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Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (l)
JarosławStaciwa

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie uchwaliła

porządek obrad obejmujący:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2022-2027,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L ,

c. ustalenia na rok 2023 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów
usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów
powstałychw wyniku odstąpieniaod usunięcia pojazdu,

d. wyboru przedstawiciela Rady Powiatu do składu komisji konkursowej w celu
przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko Zastępcy

Dyrektora ZespołuOpieki Zdrowotnej w Końskich

e. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki

otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnychna 2022 rok,

f. wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki porozumienia dotyczącego

powierzenia Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu organizacji
publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich

o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej obejmującej

swoim zakresem obszar Powiatu Koneckiego i Powiatu Opoczyńskiego,

g. ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych
obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu
koneckiego w 2023 r.,

h. uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymioraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023",

1. zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich

na 2023 rok,
j. rozpatrzenia petycji sołectwaKornica,
k. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy

Rodzinie w Końskich .

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Powiatu w Końskich.

Ad.3.
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami
oraz uzupełnienie do oświadczeń majątkowych przedstawił Starosta Grzegorz Piec.
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W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Starosta Grzegorz Piec

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu wola-esiepomiędzy sesjami oraz uzupełnienie

do informacji o oswiadczeniacłi majątkowych stanowią integralną część niniejszego
protokołu.

AdA.
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwałw sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekty uchwał

radni otrzymali w dniu dzisiejszym.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczomówiła przedmiotowe projekty uchwał.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg
Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński

Wobec braku innych zapytań i uwag PrzewodniczącyRady Powiatu poddał pod głosowanie

rozpatrywane projekty uchwał.

Głosowanow sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XLIXl5312022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Dorota Duda, Marian Król , Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XLIXl54/2022 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) ustalenia na rok 2023 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych

z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia

od usunięcia pojazdu,

Projekt uchwały omówiła Izabela Arwaj - Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji
i Transportu.

Wobec braku zapytań i uwag Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał

pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
ustalenia na rok 2023 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych

z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia

od usunięcia pojazdu.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
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NIEOBECNI (1)
Jarosłavv Stacivva

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLIXl55/2022 vv sprawie ustalenia na rok 2023 vvysokości opłat za usuwanie
i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz vvysokości

kosztów powstałychvv wyniku odstąpieniaod usunięcia pojazdu

Uchwala stanowi integralną część niniejszego protokołu.

d) wyboru przedstawiciela Rady Powiatu do składu komisji konkursowej vv celu
przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko Zastępcy Dyrektora Zespołu

Opieki Zdrowotnej vv Końskich,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że do Rady Powiatu
wpłynęło pismo od dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej vv Końskich vv sprawie
vvyznaczenia przedstawiciela do składu komisji konkursowej vv celu przeprowadzenia
postępowaniakonkursowego na stanowisko Zastępcy Dyrektora ZOZ vv Końskich. Następnie

otworzył dyskusję vv celu zgłaszania kandydatów na przedstawiciela do składu komisji
konkursowej ,

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zgłosił kandydaturę Radnego
JarosławaLasoty.

Radny Jarosław Lasota nie wyraził zgody na kandydowanie.

Starosta Konecki Grzegorz Piec zgłosił kandydaturę Wicestarosty Wiesława Skowrona.

Wicestarosta Wiesław Skowron wyraził zgodę.

Innych zgłoszeń nie było.

Wobec braku innych zgłoszeń i uwag PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie.

Głosowanow sprawie:
wyboru przedstawiciela Rady Powiatu do składu komisji konkursowej vv celu
przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko Zastępcy Dyrektora Zespołu

Opieki Zdrowotnej vv Końskich.

Wyniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Beata Zbróg
PRZECIW (2)
Marian Król, Bogdan Soboń
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Wiesław Skowron
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwałę

Nr XLIXl56/2022 w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Powiatu do składu komisji
konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko Zastępcy

Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
wig algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
wig algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok
był omawiany na Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty ; Rewizyjnej oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego przez Panią Urszulę Przygodzką 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich. Komisje pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
wig algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLIXl57/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się

środki otrzymane wig algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na 2022 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

f) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki porozumienia dotyczącego

powierzenia Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu organizacji publicznego transportu
zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej
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na linii komunikacyjnej obejmującej swoim zakresem obszar Powiatu Koneckiego i Powiatu
Opoczyńskiego,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

był omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu przez Panią Izabelę Anvaj - Zastępcę

Naczelnika WydziałuKomunikacji i Transportu i uzyskał pozytywną opinię.

Projekt uchwały omówiła Izabela Anvaj - Zastępca Naczełnika Wydziału Komunikacji
i Transportu.

Wobec braku zapytań i uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie

rozpatrywany projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki porozumienia dotyczącego powierzenia
Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego
w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej na linii
komunikacyjnej obejmującej swoim zakresem obszar Powiatu Koneckiego i Powiatu
Opoczyńskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (l)
JarosławStaciwa

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLIXJ5812022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki
porozumienia dotyczącego powierzenia Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu
organizacji publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich

o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej obejmującej swoim zakresem
obszar Powiatu Koneckiego i Powiatu Opoczyńskiego

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

g) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów
pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu koneckiego w 2023 L,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

był omawiany na Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty; Rewizyjnej oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego przez Pana Wojciecha Kołodzieja 
Inspektora w Wydziale Zarządzania Kryzysowego. Komisje pozytywnie zaopiniowały

projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.
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Głosowano w sprawie:
ustalenia wysokości opłat za USUnIęCIe i przechowywanie statków lub innych obiektów
pływających z obszarów wodnych położonychna terenie powiatu koneckiego w 2023 r.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLIXl5912022 ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub
innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu
koneckiego w 2023 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

h) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2023",

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

był omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu przez Pana Krzysztofa Stacherę 
Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia i uzyskał pozytywną opinię.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera

Wobec braku innych zapytań i uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie

rozpatrywany projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2023". .

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław
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Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLIXl60/2022 w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu
Koneckiego z organizacj ami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023".

Uchwala stanowi integralną część niniejszego protokołu.

i) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich

na 2023 rok Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był omawiany
na Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty; Rewizyjnej oraz Praworządności

i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisje pozytywnie zaopiniowałyprojekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Glosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLIXl6112022 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu
w Końskich na 2023 rok .

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

j) rozpatrzenia petycji sołectwa Kornica,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

w sprawie rozpatrzenia petycji sołectwa Kornica Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem
o sesji. Ponadto był omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną

opinię. Dodał, iż na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej opiniowany był projekt uchwały

ze zmienioną treścią uzasadnienia: .Komisja, po analizie petycji uznała, że zasługuje ona
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na uwzględnienie, przy czym należy przemyśleć inny sposób finansowania zmierzajqcy
do poprawy stanu nawierzchni dróg i chodników na terenie sołectwa Kornica. "

W dyskusji głos zabierali:

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński

Radna Beata Zbróg odczytała fragment pisma Wojewody Świętokrzyskiego skierowanego
do samorządów informującego , że w najbliższym czasie zostaną ogłoszone nabory wniosków
o dofinansowanie z RFRD zadań dotyczących remontów istniejących publicznych dróg
gminnych i powiatowych i zadań mających na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych
uczestników ruchu. Następnie złożyła wniosek formalny , aby w uchwale umieścić zapis
zobowiązujący Zarząd Powiatu do sięgnięcia po środki i złożenia wniosku, kiedy nabór
na remonty zostanie ogłoszony.

Sołtys sołectwa Kornica Elżbieta Piotrowska
Radny Michał Cichocki
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Starosta Grzegorz Piec
Radna Beata Zbróg (Ad Vocem)
Wicestarosta Wiesław Skowron
Radca Prawny Iwona Bogacka - Urban
Wicestarosta Wiesław Skowron (Ad Vocem)
Radny Marian Król
Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 15 - minutową przerwę.

O godzinie 12:55 wznowiono obrady.

W dyskusji głos zabierali:
Wicestarosta Wiesław Skowron
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosił Panią Radną Zbróg
o powtórzenie treści wniosku.

Radna Beata Zbróg oznajmiła, że prosiła, aby w uchwale Rada Powiatu zobowiązała Zarząd

Powiatu do złożenia wniosku w ramach programu, który wcześniej cytowała na remont drogi
w Komicy, o który wnioskowali w petycji mieszkańcy.

Sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych, a następnie

poddał pod głosowaniewniosek Radnej Beaty Zbróg.

Głosowano wniosek w sprawie:
zmiany zapisów uzasadnienia zgłoszony przez Radną Beatę Zbróg.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilia Brożyna, Dorota Duda, Marian Król , Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Bogdan
Soboń, Beata Zbróg
PRZECIW (11)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka,
Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech ,
Wiesław Skowron
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marian Domagała

NIEOBECNI (2)
Paweł Pękala, Jarosław Staciwa

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu odrzuciła wniosek Radnej Beaty
Zbróg . Poprosił Pana Michała Cichockiego o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej
w sprawie zmiany uzasadnienia.

Radny Michał Cichocki odczytał treść wniosku.

W dyskusji głos zabierali:
Radna Beata Zbróg
Starosta Grzegorz Picc
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Radna Dorota Duda
Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz

Na tym dyskusję zakończono.

Sprawdzono quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych, a następnie

poddał pod głosowanie wniosek przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej
Michała Cichockiego.

Głosowano wniosek w sprawie:
zmiany zapisów uzasadnienia zgłoszony przez Radnego Michała Cichockiego.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król,
Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec,
Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Lilia Brożyna, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Beata
Zbróg
NIEOBECNI (2)
Paweł Pękala, Jarosław Staciwa
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła wniosek Radnego
Michała Cichockiego, a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia petycji sołectwa Kornica ze zmienionym uzasadnieniem.

Glosowano w sprawie:
rozpatrzenia petycji sołectwaKornica.

Wyniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek,
Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron
WSTRZYMUJĘSIĘ (5)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Paweł Pękala, Jarosław Staciwa

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

UchwalęNr XLIXl62/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji sołectwaKornica.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

k) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Końskich Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był

omawiany na Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty; Rewizyjnej oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały.

Pytań nie bylo. Dyskusji nie przeprowadzono.

Glosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

13



NIEOBECNI (2)
Paweł Pękala, Jarosław Staciwa

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XLIX/63/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich.

Uchwala stanowi integralną część niniejszego protokolu.

Ad.S.
Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk odczytał odpowiedź Dyrektora
Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich na petycję w sprawie utworzenia
nowych kierunków. Poinformował, że wpłynęły pismo dotyczące kryzysu węglowego, pisma
z Urzędu Skarbowego w Końskich oraz Pierwszego i Drugiego Urzędu Skarbowego
w Kielcach dotyczące analizy oświadczeń majątkowych. Dodał, że pisma są dostępne

do wglądu w Biurze Rady Powiatu.

Odczytana korespondencja stanowi integralną część niniejszego protokolu.

W sprawach różnych glos zabierali:
Rady Marian Król
Radny Bogdan Soboń

Radna Dorota Duda
Starosta Grzegorz Piec

Ad.6.
Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Powiatu w Końskich.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XLIX sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023.

1
Przewoddiczący

Rada Powiatu Końskich

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi radnych jest udostępnione

na stronie samorządu powiatowego pod linkiem: https://samorzad.gov.pl/web/powiat
konecki/uchwaly-wykazy-glosowan-protokoly-z-sesji-rady-powiatu2
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